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Technische vragen raad- en commissieleden 

aan het college 
 

Datum indiening : 21 september 2020 

Registratienummer : Bij2017807 

 

Onderwerp: mondeling gestelde vraag in cie S&R over HVC warmtenet 

  

Vragen 
 

1. Welke afspraken zijn er met HVC gemaakt over het netjes achterlaten van de wijk? 

2. De woningen die nu worden aangesloten op het warmtenet, zijn voldoende geïsoleerd om 

op de lagere temperaturen van het warmtenet aangesloten te kunnen worden. Voor de 

oudere woningen uit de jaren 60, 70, 80 is dit een ander verhaal. Purmerend ervaart hier 

bijvoorbeeld al problemen mee. Hoe beoogt het college om te gaan met deze oudere 

woningen uit de jaren 60, 70, 80 en hun geschiktheid voor het warmtenet? 

3. Hoe staat het college tegenover het gebruik van biomassa om het warmtenet te 

voorzien? 

 

Antwoord van het college 

In de commissievergadering Stad en Ruimte is bij de behandeling van overeenkomst HVC 

garantstelling nog terug te komen op een gestelde vraag. Hieronder deze vraag met het 

antwoord.  

 

Vraag: Hoe laat HVC de wijk achter na aansluiting aan het warmtenet, hierover uitte de raad 

zorgen dat dit niet netjes zou zijn. 

 

Antwoord: In de bijlage zijn foto’s toegevoegd waarop de bestrating vóór en na de 

werkzaamheden van HVC is weergegeven. Hierop is te zien dat de wijk op een nette manier door 

HVC is ‘achtergelaten’ na de werkzaamheden. Het klopt wel dat er klachten zijn geuit door 

bewoners over slechte bestrating. Dit was echter het gevolg van drainagewerkzaamheden en niet 

van werkzaamheden van HVC. De gemeente heeft de bestrating er nu tijdelijk ingelegd, omdat 

de straat binnenkort weer open gaat. Als alle ondergrondse werkzaamheden afgerond zijn zal de 

definitieve bestrating aangelegd worden.  

Daarnaast heeft HVC de voet- en fietspaden door Beveland, langs de Rivierenwijk en gedeeltelijk 

langs de Oostertocht op een nette manier (geasfalteerd) achtergelaten, terwijl zij dit bij een strikte 

naleving van de regels die gelden voor nutsbedrijven, niet zo hadden hoeven doen. Hieruit blijkt 

dat de HVC de relatie met de gemeente hoog heeft staan, en zij zich inzetten voor zo min 

mogelijk overlast voor de bewoners.   

 


